
Bijlage aanvraag wijziging bestemmingsplan 119-14-T01 14 september 2015 

Op woensdag 2 september 2015 is door de firma BuRo een aanvraag tot het wijzigen van het 

bestemmingsplan ingediend. Het betreft een document met kenmerk: 0119-14-T01 d.d. juli 2015 

In het document is door ons getracht om de situatie na realisatie in beeld te brengen. Naar aanleiding 

van divers overleg dat wij met de gemeente hebben gevoerd in invulling gegeven aan de situatie en zijn 

deze beelden tot stand gekomen. 

Hoewel deze impressies al zeer redelijk weergave doen van de situatie na realisatie moet worden 

opgemerkt dat het  schetsen zijn, en geen foto’s betreffen. Enige afwijking is daarmee vanzelfsprekend. 

Doordat het perspectief vanuit bepaald “vogelvlucht” is genomen, komen enkele onderdelen (zoals de 

paardenbak) zeer prominent naar voren. Onze mening is (zoals al vaker besproken) dat in werkelijkheid 

deze onderdelen weg vallen in de omgeving en zeer zeker niet zo prominent in het ook zullen springen 

zoals in het perspectief lijkt. Om die reden hebben we op 11 september jl. met Bram Bevers afgesproken 

om deze aanvulling te maken. Bijgaand hebben we enkele foto’s van de bestaande situatie toegevoegd. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Op het plaatje hier boven is in het getekende 

perspectief de situatie na realisatie uitgebeeld. 

Het beeld rechts van deze tekst is een foto 

vanuit ongeveer dezelfde positie echter van 

de huidige situatie. Aan de hand van de foto 

is al zeer duidelijk zichtbaar hoe bv de paarden- 

bak in het landschap weg valt. En niet  

prominent tot uiting komt. 
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Tevens moet opgemerkt worden dat Dhr. van der Sluis zeer welwillend is om aanpassingen 

te doen om de situatie uiteindelijk op voor ieder acceptabele wijze inpasbaar te krijgen in het landschap. 

Zo is bijvoorbeeld al verwerkt dat mogelijk een boomgaard bij zal dragen aan de landelijke 

inpasbaarheid.  

 

 

 

 

 

 

De getekende situatie dient te worden beschouwd als een benadering van de toekomstige 

werkelijkheid. De heer Van der Sluis is van mening dat de werkelijke situatie in goed overleg met de 

gemeente en- of provincie tot stand kan komen. 

Om laatstgenoemde reden vragen wij om begrip bij het beoordelen van de stukken waarin n.a.v. al het 

overleg dat we tot nu toe hebben gehad, zo goed mogelijk is vertaald wat de wensen zijn. 

Bijgaand nog enkele foto’s van de bestaande situatie: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


